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Generalforsamlingen blev afholdt i Fårevejle Hallen. 
21 medlemmer var mødt op på en fin sensommerdag. 
 
 

Dagsorden 
1. Valg af dirigent (og referent) 
2. Bestyrelsens beretning 
3. Foreningens regnskab 
4. Indkomne forslag 
5. Budget og forslag til kontingent for det kommende år. 
6. Valg til bestyrelsen 
7. Valg af suppleant(er) 
8. Valg af revisor 
9. Eventuelt 

 
 

1. Valg af dirigent (og referent) 
Peter Blanner blev valgt som dirigent og Michael Hjortshøj som referent. 
 

2. Bestyrelsens beretning 
Formand Henrik Harboe gennemgik bestyrelsens beretning (vedlagt), som efterfølgende 
blev enstemmigt godkendt. 
 
Kommentarer: 
 
Lammefjordens dige- og pumpelag pumpeprojekt 
Ingen kommentarer. 
 
Bakterieforurening i Nekselø Bugt 
Det blev bemærket at der er en fin varsling på Øresundskysten. Den er baseret på 
renseanlæg overløb ved store regnskyl. Ikke egentlige målinger. 
 
Peter Blanner fortalt at foreningen har kommunens støtte til projektet. 
 
CCS Under Havnsø 
Der blev spurgt om RNB har gjort nogen tanker om advokatbistand. Det er for 
nuværende ikke tilfældet. Næste skridt er presseinvolvering. 
Det blev bemærket at det virker som om det er økonomi over miljø. RNB er enige. 

 
 

3. Foreningens regnskab 
Kasserer Michael Hjortshøj fremlagde det reviderede regnskab for 2022 (vedlagt) 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 
Indkomne forslag 
Der var ikke indkommet nogen forslag. 
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4. Budget og forslag til kontingent for det kommende år. 
Budget for året blev fremlagt inklusive forslag til 2024 kontingent på 100,- 
Budget og Kontingent blev vedtaget enstemmigt. 
 
Kommentarer: 
Foreningen har brug for ekstern funding for at kunne fortsætte projektaktiviteterne 
omkring rent badevand og fækalieopsporing. 
 
Der blev spurgt hvorfor kontingentet var frivilligt, og det blev svaret at det var med vilje, 
da de stiftende bestyrelsesmedlemmer ikke ønskede at et kontingent skulle stå i vejen 
for interessen.  
Kassereren bemærkede i øvrigt at foreningen nu har fået MobilePay nummer 805054. 
 

5. Valg til bestyrelsen 
Henrik Harboe, Niels Overgaard Christensen og Michael Hjortshøj var på valg. 
Alle blev genvalgt.  
 

6. Valg af suppleant(er) 
På trods af gentagende opfordringer – var der ingen af de tilstedeværende som meldte 
sig. Bestyrelsen vil ad andre veje søge at tiltrække suppleanter – gerne med geologisk 
eller anden relevant viden i ballasten. 
 

7. Valg af revisor 
Peter Blanner var på valg og blev enstemmigt genvalgt. 
 

8. Eventuelt 
Kunne man ikke lave en oplysningskampagne i Havnsø? – det virker som om 
befolkningen i Havnsø ikke har fået nogen oplysninger. 
 
RNB arbejder i øvrigt sammen med Miljøforeningen Havnsø-Føllenslev om CCS og i det 
regi er der tanker om mere oplysning. RNB vil også direkte oplyse mere på diverse 
sociale medier i området. 
 
Det blev bemærket at CCS oplysningsmødet i Havnsø Væksthus var en farce, hvor 
ingen borgere eller medlemmer af miljøforeningerne kunne komme til orde. 
 
Formanden opfordrede til at alle medlemmer udbreder budskabet om risikoen ved CO2 
nedpumpning under Havnsø, så der kommer maksimalt pres på politikkerne. 
 
Høringssvaret kan i øvrigt findes på RNBs hjemmeside her 
 
Dirigenten takkede herefter for god ro og orden. 
 
 
Fårevejle, 19. august 2023 
Michael Hjortshøj, Referent 
 

https://rennekselobugt.dk/co2-lagring-under-sejeroe-nekseloe-bugt/

